



### Faith, Hope and Greenland

## Faith, Hope and Greenland

### *Faith, Hope and Greenland*

2009, 30 Min., DVD, Farbe *colour*, englische Untertitel *English subtitles*

**Regie Director** Ivalo Frank

**Drehbuch Screenplay** Ivalo Frank

**Kamera Camera** Søren Dø, Andreas Rydbacken

**Schnitt Editing** Eva Minck, Henrick Fleischer, Niels Ostfeld

**Musik Music** Tumotz, Nive Nielsen

**Produktion Production** Ivalo Frank **Web** [www.ivalofrank.com](http://www.ivalofrank.com) **e-mail** [contact@ivalofrank.com](mailto:contact@ivalofrank.com)

Regisseurin **Ivalo Frank**, 1975 in Grönland als Tochter dänischer Eltern geboren, wuchs in Dänemark auf und studierte im schwedischen Lund Anthropologie. Sie lebt in Kopenhagen und Berlin, wo sie sich auf Dokumentationen zeitgenössischer Kunst und Kultur spezialisiert hat.

*Director **Ivalo Frank**, born to Danish parents in 1975 in Greenland, grew up in Denmark and studied anthropology in Lund, Sweden. She lives in Copenhagen and Berlin, where she specializes in documenting contemporary art and culture.*

Vier kulturell engagierte „Großstädter“ aus Nuuk – die Fotografin Julie Edel Hardenberg, die Schauspielerin Makka Kleist, der Rapper Peter Tuusdi Motzfeld und der Filmproduzent Mikisoq H. Lynge – sprechen über ihre Arbeit und ihre Hoffnungen für die Zukunft.

*Four culturally engaged “metropolitans” from Nuuk – the photographer Julie Edel Hardenberg, actress Makka Kleist, rapper Peter Tuusdi Motzfeld, and the film producer Mikisoq H. Lynge – speak about their work and their hopes of the future.*

<b>Do</b> 05. Nov.	<b>Fr</b> 06. Nov.
19.45 h - CS 2	10.45 h - CS 2